
 

K točki 22 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v juliju 2022 
 

Zadeva:  ODGOVORI  NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Z aktivnostmi glede ureditve dializnega centra za Belo krajino naj se nadaljuje, saj je 
dializni center v našem okolju nujno potreben.  
 
ODGOVOR: 
Z aktivnostmi za postavitev dializnega centra se nadaljuje. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
2.  Razprava na 28. redni seji pri točki 8: LETNO POROČILO DOLENJSKIH LEKARN NOVO 
MESTO, P.O. ZA LETO 2021): 
 
Pohvala za dobro pripravljeno poročilo. V uvodnem delu poročila direktorica Dolenjskih 
lekarn Novo mesto navaja, da so tako kot v letu 2020 omogočali tudi dostavo zdravil na dom. 
Zanima me, koliko je bilo teh dostav na območju  občine Črnomelj oz. Bele krajine? 
 
ODGOVOR: 
 
Spoštovani. 
zaposleni v Lekarni Črnomelj v letu 2021 niso dostavljali zdravil pacientom na dom. V primeru, da bi 
to izvajali, bi tudi vodili ustrezno dokumentacijo, ki jo predpisuje Pravilnik o pogojih za izvajanje 
lekarniške dejavnosti, in bi imeli točne podatke o številu teh storitev. 
Kljub temu so pacienti, ki dvigujejo svoja zdravila v Lekarni Črnomelj, pa niso sami mogli priti v 
lekarno, prejeli svoja zdravila. V lekarni so farmacevti zdravila za paciente pripravili (v času epidemije 
covida je bilo takšnih primerov veliko), odnašale pa so jih patronažne sestre oziroma zaposleni preko 
javnih del, ki opravljajo dela in pomagajo pacientom na domu. 
Števila teh primerov v lekarni niso beležili oziroma ga ne beležijo, izvajajo pa ta način dostave še 
vedno, če to pacienti potrebujejo, tako da pacienti v nobenem primeru ne ostanejo brez zdravil 
oziroma je zanje ustrezno poskrbljeno. Tega načina se poslužujejo vsakodnevno, ker vsi pacienti 
nimajo možnosti prevoza ali pa ne morejo priti sami do lekarne. 
Vsekakor vodstvo Dolenjskih lekarn že nekaj časa razmišlja tudi o možnosti dostave zdravil pacientom 
na dom, vendar nam trenutna kadrovska zasedba to ne omogoča. Zavedamo pa se tudi, da izvajanje 
te storitve pomeni dodatne stroške, drugačno organizacijo dela in upoštevanje vseh zakonskih določil 
oziroma zahtev, ki opredeljujejo to storitev. 
 
S spoštovanjem, 
Mag. Miroslava Abazović, mag. farm., spec. 



Vesna Fabjan: 
1.  Na seji OS, ki je bila 7. 4. 2022 sem bila zaradi službenih obveznosti opravičeno 
odsotna. Še isti dan sem na štiri naslove občine poslala svetniška vprašanja, na katera 
odgovora še nisem prejela. Gre za temo, ki ni nova in je vezana na dela lansko poletje na 
Grajski cesti, Viniški cesti in Pri mostu. Zanima me ali bom dočakala kakšen odziv? Iz 
odgovora OU članici OS sem razbrala, da so bile izvedene neke meritve, ni pa navedenih 
nobenih ugotovitev, zato še vedno pričakujem odgovor na zastavljena vprašanja čim prej. 
 
ODGOVOR: 
S pooblaščenko lastnice parc. št. 1151/5 k.o. Loka (v nadaljevanju pooblaščenka) je bil ob 
prisotnosti župana sklican sestanek na občinski upravi dne 1. 6. 2022, na katerem je bilo 
dogovorjeno, da Občina pripravi predloge reševanja celotne problematike, ki je izpostavljena 
s strani pooblaščenke. Med predlogi je tudi izvedba določenih geodetskih meritev. Dopis s 
predlogi rešitev, ki so v pristojnosti Občine, je bil pooblaščenki s strani Občine Črnomelj, 
poslan dne 3. 6. 2022. 
 
Odgovor pripravil: Gregor Požek, OU. 
 
Franc Ivanušič: 
1. Prejeli smo položnice za vzdrževanje gozdnih cest. Zanima me koliko sredstev se 
zbere za vzdrževanje gozdnih cest? Koliko teh sredstev dobi občina? Ali dajatve za 
vzdrževanje gozdnih cest plačujejo samo lastniki gozdov ali tudi prevozniki, kateri tudi največ 
uničujejo gozdne ceste?  
 
ODGOVOR: 
Za vzdrževanje gozdnih cest obstajata dva vira, in sicer iz sredstev pristojbin za vzdrževanje 
gozdnih cest v zasebnih in državnih gozdovih in sredstva, ki so zagotovljena v državnem 
proračunu. Iz Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano dobimo sredstva na podlagi 
zahtevka in dokazila o opravljenih delih. Sredstva iz naslova pristojbin, ki smo jih dobili za 
vzdrževanje gozdnih cest v občini Črnomelj so bila za leto 2021 v višini 48.694,41 EUR, na 
podlagi zahtevka o opravljenih delih pa smo iz MKGP dobili 32.949,83 EUR (kar je razvidno 
tudi iz proračunskega dokumenta).  
Plačniki dajatev za vzdrževanje gozdnih cest so lastniki gozdov in ne prevozniki. Prevozniki bi 
bili zavezani plačilu le v primeru prekomerne uporabe, oziroma so zavezani plačilu posredno 
preko drugih davkov. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
Marko Mravinec: 
1. Vprašanje se navezuje na predhodnikovo, in sicer me zanima kaj sodi pod  
vzdrževanje gozdnih cest (zanimajo me postavke vzdrževanj). 
 
ODGOVOR: 
Glavne postavke z opisom dela za vzdrževanje gozdnih cest so: odvodnjavanje z izkopom 
vzdolžnega jarka za odvodnjavanje, čiščenje obstoječih odvodnih naprav (cevni propusti), 
postavitev prometne signalizacije in seveda vzdrževanje in obnova vozišč z dobavo in 
razgrinjanjem materiala z dozirno verigo (obrabna plast I, II in III), komprimiranje vozišč, 
strojno vzdrževanje cestišča z rovokopačem s koritnico, prav tako z grederjem brez koritnice, 
s koritnico enostransko in dvostransko in čiščenje svetlega profila dvostransko. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 



2. Že nekaj časa potekajo dogovori o možnosti košnje ob vaških poteh, kjer predvsem 
starejši krajani tega ne morejo izvajati na svojih zemljiščih. V kateri fazi je to? 
 
ODGOVOR: 
Občina namenja vsako leto vsem krajevnim skupnostim v občini Črnomelj določena sredstva 
za vzdrževanje kategoriziranih javnih poti. Razdelilnik sredstev je bil na podlagi različnih 
kriterijev izdelan v preteklosti, kaj in katera dela ter v kolikšnem obsegu se bodo ta dela 
izvajala (tudi košnja), pa določijo krajevne skupnosti same.  
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
3. V Novi Lipi je stara mlekarna, ki je v neuporabi. Vaščani prosijo, da se na lastnika -
Ljubljanske mlekarne posreduje pobuda, da stavbo vzdržuje ali pa odstrani. 
 
ODGOVOR: 
Pobudo smo posredovali na Ljubljanske mlekarne d.o.o. Odgovora do priprave gradiva za 
sejo OS nismo prejeli. 
 
Odgovor pripravila: Tatjana Jakša, OU. 
 
Andrej Fabjan: 
1. Ena od odmevnih predvolilnih obljub, ki naj bi jo takoj po sestavi nove vlade uresničil 
Robert Golob, je odstranitev ograje na južni meji. Vprašanje zastavljam županu: Ali vas in če 
vas, zakaj vas moti ograja na mejni reki Kolpi? Želim osebno mnenje župana.  
 
ODGOVOR: 
Problem ograje je, da onemogoča dostop do reke Kolpe in s tem zavira turistične dejavnosti 

na reki. Velik problem lahko nastane tudi pri reševanju ljudi iz vode. Ograja ni reklama za naš 

turizem in je tudi estetsko in ureditveno tujek v prostoru. Dejstvo pa je, da je tehnično 

varovanje meje na posameznih območjih potrebno, da olajša delo policiji in vojski. Zato smo 

se skupaj z Ministrstvom za notranje zadeve odločili za pilotni projekt drugačnega 

tehničnega varovanja s sodobno tehnologijo, ki bi pomenil možnost odstranitve ograje 

oziroma nadomeščanje le te s sodobnimi sredstvi, ki nebi motili življenja in dela ljudi oziroma 

ne bi bili vidni. 

Odgovor pripravil: župan Andrej Kavšek. 
 
Jaka Birkelbach: 
1. Prejšnji teden je vetrolom prizadel tudi območje Vražjega kamna, kjer je veter porušil 
kar nekaj dreves. Trim steza je neuporabna oz. nevarna za uporabo. Na lastnika zemljišča - 
MORS naj se posreduje dopis za čimprejšnjo sanacijo. 
 
ODGOVOR: 
V skladu z izdano odločbo Zavoda za gozdove RS izbrani izvajalec MORS  izvaja sanacijo – 
sanitarno sečnjo na navedenem območju.   
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 
 
2. Ob obnovi poti do OŠ Milke Šobar Nataše Črnomelj je bila na igrišču za telovadnico 
OŠ Mirana Jarca odstranjena ograja. Ali bo nazaj postavljena stara ali nova, in kdaj? 
 
 



ODGOVOR: 
Tekom poletnih počitnic bo sanirana škarpa, ki je v slabem stanju ter postavljena nova ograja 

okrog celotnega igrišča, vključno z lovilnimi mrežami. 

Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 

Samo Kavčič: 
1. Delavci javnega podjetja Komunala Črnomelj so danes že pred 5. uro zjutraj izvajali 
košnjo v mestu Črnomelj. Občan nas je prijavil policiji, ker pred 6. uro po veljavnem odloku ne 
smeš motiti javni red in mir, kaznovani smo z globo. Predlagam spremembo občinskega 
odloka, po katerem bomo izvajalci javnih služb lahko izvajali takšna dela že pred navedeno 
uro oz. bomo za izvajanje takšnih del izvzeti iz določb odloka.   
 
ODGOVOR: 
Zakon o varstvu javnega reda in miru v prvem odstavku 8. člena predpisuje, da se z globo 
kaznuje, kdor na nedovoljen način med 22.00 in 6.00 uro moti mir ali počitek ljudi s hrupom in 
ne gre za nujne interventne-vzdrževalne posege.  Za storitev prekrška po prvem odstavku je 
torej v zakonu določen čas storitve prekrška (med 22. in 06. uro). Znaki prekrška niso podani, 
če je hrup posledica nujnih vzdrževalnih del, na primer sanacije okvare na plinski, vodovodni, 
električni ali drugi napeljavi, ali če je hrup posledica dovoljene dejavnosti (javni shod ali javna 
prireditev, za katero je izdano ustrezno dovoljenje za čezmerno obremenitev okolja s 
hrupom). 
Gre torej za področje, ki ga je uredila država z zakonom in iz njega ne izhaja pooblastilo oz. 
dovoljenje občini, da bi to področje lahko sama uredila tudi drugače kot to določa veljavni 
zakon. 
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 
 
Renata Butala: 
1. V občini Črnomelj je veliko ljudi, ki so v socialni stiski in potrebujejo stanovanja z nižjo 
najemnino. Zanima me koliko stanovanj ima občina v lasti, pa niso oddana v najem ter zakaj 
niso oddana v najem?  
 
ODGOVOR: 
Javni razpis za oddajo neprofitnih stanovanj je bil objavljen od 19. 5. 2022 do 7. 6. 2022 in 
sicer v mesečniku Belokranjec in na spletni strani občine Črnomelj. Po pregledu vseh vlog bo 
oblikovana prednostna lista, na podlagi katere se bodo dodeljevala neprofitna stanovanja v 
najem. Občina ima poleg neprofitnih tudi službena stanovanja, ki so namenjena reševanju 
stanovanjskih potreb kadra, zaposlenega v občinski upravi Občine Črnomelj in javnih zavodih 
ter javnih podjetjih na območju Občine Črnomelj, katerih ustanoviteljica oziroma 
soustanoviteljica je Občina Črnomelj, državnih organov iz pristojnosti občine, kakor tudi 
kadra, katerega zaposlitev na območju Občine Črnomelj je zaradi deficitarnosti v posebnem 
interesu Občine Črnomelj. 
Neprofitna stanovanja, ki niso oddana, so v fazi adaptiranja oz. prenove, ki glede na omejena 
sredstva lahko traja dlje časa.  
 
Odgovor pripravila: Nina Tomec, OU. 
 
2. Že sem opozarjala na zanemarjene objekte po vaseh (padajo strešniki, dimniki, 
žlebovi…). Priča smo raznoraznim neurjem, ampak a moramo res na to čakati? A res ni 
nobenega drugega sredstva, ki bi lastnikom teh objektov naložil obveznost, da jih uredijo vsaj 
toliko, da gredo drugi ljudje mirno mimo? Je mogoče kaj v tem novem Zakonu o urejanju 



prostora, ki se začne uporabljati 1. junija, ali pa občinska uprava pripravi odlok o urejenosti 
naselij in krajine, ki bo podlaga za urejanje takih objektov. 
 
ODGOVOR:  
Medobčinska inšpekcija lahko ukrepa na podlagi 5. člena Zakona o cestah. V primeru, da kdo 

razpolaga s podatkom kje se nahaja tak objekt ob cesti po kateri poteka javni promet, naj  to 

sporoči našemu organu in bomo uvedli postopek za odpravo nepravilnosti.  

Odgovor pripravil: Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele 

krajine. 

Zakon o urejanju prostora (Uradni list RS št. 199/21; ZUreP-3), ki je začel veljati 31. decembra 

2022 in se je začel uporabljati 1. junija 2022, še vedno nima sprejetih večino podzakonskih 

predpisov. Za premostitev  vrzeli med začetkom uporabe ZUreP-3 in uveljavitvijo vseh 

podzakonskih predpisov je v ZUreP-3 v končnih določbah urejeno podaljšanje veljavnosti 

oziroma uporabe podzakonskih aktov sprejetih na podlagi prejšnjih zakonov.  

Občina Črnomelj sodeluje in se redno udeležuje dogodkov z delovno skupino za pripravo 

odloka o urejanju podobe naselij in krajine pri Skupnosti občin Slovenije. Trenutno skupina 

pripravlja dva testna Odloka o urejanju podobe naselij in krajine in priporočila za pripravo 

občinskih odlokov, na podlagi katerega bomo k pripravi odloka pristopili tudi na Občini 

Črnomelj. 

Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 

3. Dajem pobudo, da se na območju občine na vseh prostorih, kjer se zadržuje več ljudi 
in sploh na tistih z otroškimi igrali namesti pitnike. Prostori bi bili precej bolj obljudeni in manj 
nasmeteni (manj plastike), če bi bila tam na voljo pitna voda za sprehajalce, otroke, hišne 
ljubljenčke, pa tudi za starejše ljudi. Pitnike nekateri prvenstveno mislijo za turiste v centru 
mesta, pozabljate pa na prebivalce drugod po občini. 
 
ODGOVOR: 
Preverili bomo ali je zadevo mogoče realizirati glede na potek podzemne vodne inštalacije ter 

kakšna je višina stroškov postavitve. 

Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 

Vesna Fabjan: 
1. Glede na vsakoletno »zmedeno« situacijo ob poročanju direktorjev/ravnateljev javnih 
zavodov in na podlagi ponovne izkušnje danes dajem pobudo, da pristojne občinske službe 
pripravijo predlog zavezujočih pravil/navodil/sprejmejo sklep… glede načina oz. obveznosti 
uradnih oseb, ki so ustanovitelju dolžne letno poročati o delu dotičnega javnega zavoda. 
Predlog lahko najprej obravnava in dopolni Odbor za družbene dejavnosti in nato občinski 
svet. 
 
ODGOVOR: 
Občinski javni zavodi so s strani občinske uprave, vsako leto pozvani k podaji poročil o 
poslovanju  posameznega zavoda v preteklem letu. Dejstvo je, da se občinski svet le seznani 
o poslovanju zavoda in sprejme poročilo kot informacijo. Samo poročilo o poslovanju 
zavoda, pa sprejme v skladu z zakonodajo svet zavoda, kot najvišji organ zavoda. 
Ustanovitelj ima v vsakem svetu tudi svoje predstavnike, ki obravnavajo poročilo in sprejmejo 
odločitev o poročilu zavoda.  Menimo, da prisotnost ravnatelje/direktorja ob obravnavi 
poročila, ki ga je že sprejel svet zavoda in ki se ne more več spreminjati,  ni pogoj za 
obravnavo posameznega poročila, saj se lahko pravočasno zagotovi tudi nadomestno 



osebo. Seveda pa je dobrodošlo, da občinski svetniki podajo priporočila za izboljšanje 
poslovanja zavoda. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
2. Svetniško vprašanje dajem v imenu nekaj občanov in Društva za zaščito živali Bela 
krajina. Že več let opozarjajo/mo na problem potepuških psov v Črnomlju in nekaj okoliških 
vaseh. Delajo škodo, trgajo ograje, davijo kokoši, baje so celo zadavili psa in mačko, 
vznemirjajo druge pse… Ljudje se nimajo na koga obrniti. Ko kličejo v zavetišče, se jim baje 
reče, da morajo psa najprej sami ujeti. To je skoraj nemogoče, ker so psi nezaupljivi, kljub 
poskusom nekaterih, to ni uspelo. Tudi društvo pravi, da nima pravega sogovornika ne v 
zavetišču, ne na občini. Kako nameravamo to rešiti? 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je na podlagi javnega naročila podelila koncesijo za opravljanje javne službe 

zavetišča za zapuščene živali v občini Črnomelj zavetišču Meli center Repče d.o.o.. 

Problematika s krdeli potepuških psov se pojavlja predvsem v naseljih, ki mejijo na romska 

naselja. Občina Črnomelj je v preteklih letih pristopila k ozaveščanju prebivalcev romskih 

naselij k odgovornemu lastništvu psov, organizirali smo tudi predavanje različnih strokovnih 

služb, ki delujejo na tem področju vendar odziva ni bilo. S strani Občine tudi vsako leto 

sodelujemo v skupni akciji različnih služb v romskih naseljih. 

Od Društva za zaščito živali do sedaj po nam znanih informacijah na Občino Črnomelj nismo 

prejeli nobene informacije glede problematike, ki jo opisujete, zato so tudi vaše navedbe, da 

društvo na Občini nima pravega sogovornika neutemeljene. Preko socialnih omrežij sta bili 

do sedaj postavljeni dve vprašanji na katere smo s strani Občine odgovore podali. 

Glede situacij vezanih na krdelo potepuških psov, v prilogi podajamo odgovor koncesionarja. 

Odgovor pripravila: Mojca Črnič. 
 
3. Tretje vprašanje je v imenu prebivalcev ulice Danila Bučarja in je vezano na 
obnovo/gradnjo cestne infrastrukture. Že januarja letos so se začela obnovitvena dela na 
ulicah Danila Bučarja, Nova Loka, Heroja J. Mihelčiča, Grajski cesti… Menjava kanalizacijskih 
in vodovodnih cevi je v teku, asfaltiranje pa naj bi bilo izvedeno avgusta. Sliši se, da dela ne 
potekajo po časovnem in finančnem planu. Je to res? Kdaj bodo dela predvidoma res 
zaključena, v kateri fazi so trenutno? Prebivalci ulice Danila Bučarja slišimo tudi o nameri 
gradnje infrastrukture in celo stanovanjskih hiš na sedaj zelenih parcelah med našo ulico, 
Kočevjem in Marentičevo ulico. Površina je v rokah več lastnikov, baje so bile pri tem že neke 
spremembe. Zanima nas, kakšne so namere, do kakšnih sprememb je že prišlo, s kom se 
lahko dogovarjamo? Tudi sami smo bili prisotni na javni razgrnitvi, podali smo svoje predloge 
pred spremembo oppn-ja, ki so bili upoštevani. Sedaj si ob domnevnih spremembah želimo, 
da bi bili naši predlogi  tudi uresničeni.  
 
ODGOVOR: 
V okviru kohezijskega projekta »Odvajanje in čiščenje odpadnih voda iz porečja Kolpe – 
občina Črnomelj« se gradi nova fekalna kanalizacija na enajstih delih mesta oz. aglomeracije 
Črnomelj. Največji del te investicije zajema Ulice Nova Loka, Danila Bučarja in heroja Jožeta 
Mihelčiča. Obnovo vodovodov pred asfaltiranjem smo že predvideli in so izvedene preko JP 
Komunala Črnomelj takoj po vgradnji fekalne kanalizacije. Žal se je pri izvedbi teh del 
izkazalo, da je tudi stara mešana kanalizacija iz betonski cevi, ki smo jo nameravali v naprej 
uporabiti za meteorno kanalizacijo, v tako slabem stanju, da jo je potrebno v celoti obnoviti. 
Zaradi teh nepredvidljivih del in zamenjave več robnikov se bo asfaltiranje prestavilo v jesen, 



do takrat pa moramo izbrati izvajalca obnove meteornih kanalizacij v navedenih ulicah in 
zagotoviti sredstva za ta nepredvidena dela, kar se že izvaja in se bo gradnja na tem sistemu 
nadaljevala takoj, ko se zaključita meteorni kanalizaciji v Ulici Na bregu in v Čopovi ulici. 
Glede gradenj na območju OPPN Kočevje imamo samo informacije, da se določena 
zemljišča prodajajo oz. jih bodoči investitor kupuje za namen gradnje objektov. Vloge za 
spremembo in dopolnitev OPPN Kočevje (še) nismo prejeli, če bodo predlagane in bodo 
presegale okvir dopustnih po Odloku o OOPN Kočevje, bo potreben postopek sprememb in 
dopolnitev, ki obsega tudi javno razgrnitev. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Janez Perušič: 
1. V času volilne kampanje Občina Črnomelj vsakokrat javno objavi pogoje za 
plakatiranje na območju občine Črnomelj. V mestu Črnomelj nameščanje in vzdrževanje 
plakatov izvaja JP Komunala Črnomelj. Izven mesta Črnomelj oz. po vaseh je za nameščanje 
plakatov potreben dogovor oz. soglasje KS, kjer pa je potrebno vzpostaviti red. 
 
ODGOVOR: 
V javno objavljenih pogojih za plakatiranje v času volilne ali referendumske kampanje v 
občini Črnomelj jasno piše, da je plakatiranje oz. nameščanje plakatov dovoljeno po 
predhodnem dogovoru z vodstvom posamezne krajevne skupnosti. Način plakatiranja, ne 
nazadnje tudi upoštevanje reda na tem področju torej določi krajevna skupnost. 
 
Odgovor pripravila: Tanja Peteh, OU.  
 
Bernarda Kump: 
1. Parkirni sistem v Črnomlju je zastarel. Strokovne službe OU naj zato proučijo druge 
možne parkirne sisteme, kot je npr. sistem za prepoznavanje registrskih tablic. 
 
ODGOVOR: 
Parkirni sistem za branje registrskih tablic je primeren za nadzor, usmerjanje in plačevanje na 
zaprtih parkiriščih in v parkirnih hišah. Za odprta parkirišča, kot so naša po mestu, takšni 
sistemi ne pridejo v poštev. Se pa zavedamo nujnosti posodobitve parkomatov, zato bomo 
proučili možnosti. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
 
Matej Banovec: 
1. V Ulici Mirana Jarca ali pred NLB banko v Črnomlju naj se označi dve parkirni mesti, 
na katerih bo dovoljeno kratkotrajno parkiranje (10 do 15 minut)  in sicer za potrebe 
parkiranja avtomobilov staršev, ki svoje otroke vozijo v Glasbeno šolo Črnomelj. 
 
ODGOVOR: 
V mestnem jedru Črnomlja je že sedaj parkiranje, razen Ul. Mirana Jarca, brezplačno do 1 ure, 
le čas prihoda je potrebno označiti (ali z listkom iz parkomata, ali parkirno urico, ali na 
navadnem listku zapisan čas prihoda), seveda pa mora biti postavljena časovna označitev na 
armaturi v avtomobilu tako, da je vidna. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
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Zadeva:            potepuški psi – odgovor 

 

V zvezi vašega zaprosila, vam pošiljamo odgovor v zvezi potzepuških psov v 

Občini Črnomelj. 

 

Najprej naj vas seznanimo, da naše zavetišče izvaja koncesijsko dejuavnost 

oskrbe zapuščenih živali za Občino Črnomelj vse od leta 2021 dalje. Ker je 

poročilo za leto 2021 že oddano, in se lahko z njim seznanite, se bomo v našem 

poročilu osredotočili na leto 2022.  

Naj vas seznanimo, da je problematika zapuščenih psov prisotna po vseh 

občinah, ki imajo v sklopu romska naselja, v nadaljevanju pa vam bomo 

predstavili tudi nekaj dobrih praks, ki jih izvajamo v drugih občina, kjer so 

romska naselja. 

 

ŠTEVILO ODLOVLJENIH ŽIVALI – PSOV V LETU 2022: 

 

V letu 2022 smo do sedaj, na območju Občine Črnomelj odlovili 23. psov. Od  

ter tega je šlo za zapuščene živali v 17. prtimerih, 6. psov je bilo odvzetih s 

strani veterinarske inšpekcije in ne bremenijo proračuna občine.  Glede na 

zapuščene pse je najbolj obremenjen del mesta Črnomelj in sicer Čardak, ter 

ulice za železniško postajo, ter Zadružna cesta. 

 

OPRAVLJENE STORITVE GLEDE ODLOVA RAZNIH KRDELOV PSOV: 

 

V zvezi potikanja krdela psov smo bili do sedaj obveščeni v dveh primerih in 

sicer: 

- Krdelo psov, ki se giblje na območju Čardaka, v okolici blokov in DSO, 

navedeno krdelo prihaja in naselja Lokve; 



- Kdrelo psov, ki se potika po Zadružni cesti proti Vojni vasi in naprej proti 

Sparu in Hoferju... 

 

V zvezi krdela na Čardaku smo postavili živolovko že v letu 2021 in sicer pri 

zapuščenem gospodarskem poslopju, ki se nahaja naproti trgovine TUŠ. Tu 

smo odlovili 4. pse, že v letu 2021. Po navedenem odlovu se psi niso več 

pojavljali. Ponovno smo bili obvešečni s strani občinskega inšpektorata v 

letošnjem letu o potikanju psov. Takoj smo postavili živolovko in sicer na isti 

lokaciji. Živolovka je bila postavljena 4. dni, vendar v tem času ni bilo 

»čudežno več nobenega psa« mimo.  Ko smo živolovko pospravili, so se psi 

zopet pričeli pojavljati. 

 

Za krdelo psov, na Zadružni cesti smo bili s strani občana obveščeni 

21.05.2022, ko je le ta uspel zadržati enega psa, mladiča starega 7. mesecev. 

V dogovoru z njim smo takoj dne 23.05.2022 na njegovem dvorišču postavili 

z njegovim doovoljenjem živolovko, saj je dejal, da se psi dnevno sprehajajo 

mimo hiše, kjer mu delajo škodo. Živolovka je bila postavljena 1. teden in 

tudi na tej lokaciji ni bilo v tem času »čudežno nobenega psa več«. 

 

Zavetišče lahko uspešno deluje le s pomočjo občanov, ki pomagajo pri 

odlovu živali, predvsem psov, s tem, da jih poskušajo zadržati, do prihoda 

zavetišča. Zadržati psa ne pomeni, da ga bodo občani lovili ali se  kako 

drugače izpostavljali nevarnosti, ter možnemu ugrizu psa. V vseh primerih 

gre za pse, ki so lačni in iščejo predvsem hrano. Že z majhno količino hrane 

se lahko psa uspešno omeji v gibanju, na dolčenem prostoru (ograjen vrt, 

drvarnica, garaža ipd..). Pri tem moramo priznati, da teh težav nimamo kot 

zavetišče v vaških okoljih, kjer ljudje radi sodelujejo in pomagajo, za kar smo 

jim hvaležni, večji problem pa so mestna jedra, kjer do takega sodelovanja 

razen svetlih izjem prihaja težje, največkrat pa smo v zavetišču »opozorjeni«, 

da smo za to plačani in naj sami rešujemo probleme. 

 

Pri delu na terenu, v zvezi krdelov psov zavetišče naleti tudi na osnovni 

problem, kam postaviti svojo opremo za odslov psov, saj nihče ne želi, da bi 

se le ta nahajala na privat zemljišču. Izgovori pa so bojazen pred 

maščevanjem romov ipd.... 

 

REŠITEV NASTALE SITUACIJE – PREDLOGI: 

 

1. Zavetišče lahko postavi na vseh lokacijah potrebno opremo za odlov psov, 

pri čemer bo moralo zagotoviti fizično prisotnost svojega zaposlednega 

24. ur, saj v občani nočejo sodelovati z možnostjo postavitve opreme na 

njihovih zemljiščih ter obveščanju zavetišča, ko bi se žival odlovila, da jo 



zavetišče odpelje. Glede vrednost opreme, pa le te ne moremo pustiti brez 

nadzora. S tem bi se stroški za občino povišali enormno. 

 

2. Vsem je znano, da krdela psov izvirajo iz naselja Lokve. Zanimivo je 

predvsem to, da ko zavetišče postavi svojo opremo za odlov, se ti psi ne 

pojavljajo več. To pomeni, da ti psi imajo lastnika, čeprav roma, ki za 

čas, ko se opravlja odlov, zadržujejo psa doma. Glede na poznavanje 

razmer pa vemo, da romi zelo hitro izvedo za vse  aktivnosti, ki se tičejo 

njih. 

 

3. Kot ostale občine, ima tudi vaša občina v občinskem svetu predstavnika 

romske skupnosti. V reševanje nastale situacije ga je potrebno vključiti 

aktivno, saj lahko močno pripomore pri rešitvi nastale situacije s tem, da 

se ti psi zadržijo v naselju, se pokliče zavetišče, ki jih odpelje in oskrbi. 

Tak pristop je prišel do izraza v Občini Kočevje, kjer so navedeni svetniki 

odigrali ključno vlogo. Kot informacijo pa je občina prostopila k reštvi 

problema z načinom, »palica – korenček«. 

 

4. Na območju občine deluje tudi društvo za zaščito živali, kar smo izvedeli 

iz vašega dopisa. Na zavetišče se do sedaj še ni obrnil njihov predstavnik. 

Naloge društva so predvsem osveščanje ljudi glede oskrbe živali, v danem 

primeru psov. Zopet moramo v tem primeru izpostaviti DZZŽ Kočevje, ki 

aktivno deluje pri reševanju težav, v romskih naseljih, na območju občine. 

S svojim delovanjem  in prisotnostjo dejansko poskrbijo za stalno 

reševanje težav v naseljih, kakor tudi zelo dobro sodelujejo z zavetiščem. 

 

Zavetišče žal nima čarobne paličice, da lahko reši vse probleme, posebej če ni  

predvsem sodelovanja občanov, kakor tudi ostalih deležnikov, ki smo jih delno 

navedli zgoraj. Možnost pristopa in rešitve problemov, vidimo le pri skupnem 

sodelovanju vseh deležnikov. 

 
S pozdravi: 

 

Repče, 20.06.2022 

 

                                                                                      Vodja zavetišča 

                                                                                      Dušan HAJDINJAK 


